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PÄEVAKORD: 

1) Kooli 2021/22 õ.a parima õppuri valimine 
2) Lohusuu Kool 325 tähistamine – hoolekogu vastutab oksjoni eest
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Päevakorrapunkt nr1

Kooli 2021/22 õ.a parima õppuri valimine 

Hoolekogu  otsustas,  et  annab  välja  parima  õppuri  stipendiumi.  Kõik  kohalolnud
hoolekoguliikmed  olid  sellega  nõus.  Stipendium  on  100.-,  toetust  küsitakse  MTÜdelt  ja
ettevõtjatelt, puuduoleva summa panevad hoolekogu liikmed ise juurde. Stipendium antakse üle
9.  juunil  ehk  viimasel  koolipäeval.  S.  Tomson  tegi  ettepaneku,  et  kooli  parimate  õpilaste
vastuvõtt võiks olla mai lõpus või juuni algul. Ettepanekut lubati kaaluda. Sõna võtsid K. Jaska,
K. Kivi, S. Tomson, E. Kösta, A. Vorobjova. 

Päevakorrapunkt nr2

Lohusuu Kool 325 tähistamine

Kuna tegemist on vaid päevase ja väga piduliku sündmusega, siis S. Tomson tegi ettepaneku
oksjoni  asemel  korraldada  õnneloos.  Hoolekogu  liikmed  nõustusid  sellega.  Õnneloosiks
vajaminevad asjad ja esemed saadakse lapsevanematelt, külaelanikelt, õpetajatelt ja koolilastelt.
Õnneloosist  saadud tulu kasutatakse kooli  ja  lasteaia  ühistegevusteks  ja  väljasõitudeks.  Sõna
võtsid kõik kohalolnud hoolekogu liikmed.



Päevakorrapunkt nr3

Toidupäeva maksumuse tõstmine lasteaias alates sügisest

Üldise elukalliduse tõusu tõttu tegi K. Oja ettepaneku tõsta 1. septembrist 2022 lasteaia päeva
toidumaksumus  2.-  peale.  Sellega  nõustusid  kõik  kohalolnud  hoolekogu  liikmed.  Lisaks  sai
hoolekogu teada, et vallal on plaanis välja kuulutada ühine koolitoidu hange ja ka menüü. See
teema  tahab  veel  täpsustamist.  Hoolekogu  oleks  ühiste  menüüde  osas  esialgu  nõus  näiteks
üheaastase prooviperioodiga. 

Sõna võtsid K. Jaska, S. Tomson, K. Kivi, K. Oja. 

Päevakorrapunkt nr4.

Informatsioonilised küsimused

Sõna  võttis  direktor  K.  Oja.  Kooli  sulgemine  hetkeseisuga  ei  ohusta.  Kooli  elektrienergia
kokkuhoiuks  on  tehtud  ettepanek  paigaldada  päikesepaneelid.  Lapsevanematel  on  tekkinud
küsimus,  et  miks  peab  lasteaia  kohatasu  maksma  ka  suvekuudel,  kui  lasteaed  on  peaaegu
poolteist kuud kinni. Direktor K. Oja lubas seda teemat täpsustada ja lapsevanemaid teavitada.
Lisaks on lapsevanemad nördinud, et valverühm avatakse vaid Tihedal. 

Koosolekut juhatas Kadri Jaska, protokollis Sirle Tomson


